

Solitaire

Helen Thorington

info: horaire / schedule

art web / web art

Isabelle Hayeur
Laiwan
Liz MacDougall
E. Quintas & M. Miller
Christine Stewart

Angie Eng
Zoe Beloff
Olja Ljalina
Melinda Rackham
Helen Thorington

installations

théorie / theory

vos commentaires /
guestbook



Solitaire est une expérience narrative qui exploite le plaisir du jeu et le défi et la satisfaction de raconter une bonne histoire. Chaque carte dans le jeu de Solitaire contient une illustration et un court texte. Le visiteur sélectionne les textes qu'il aime et clique sur l'hypertexte: "Add this line". Le texte sélectionné est automatiquement placé à droite de la page de sorte que le visiteur puisse le voir, et voir aussi tous les autres textes sélectionnés par après, dans

l'ordre de sélection.

Solitaire is a narrative experiment that exploits the fun of a game and the challenge and satisfaction of telling a good story. Each card in the Solitaire deck contains an illustration and a short text. The user selects the texts he/she likes and clicks on the text: "Add this line". The selected text is automatically moved to the right side of the page, where the user can see it and the texts selected thereafter in the order in which they were selected.

[BIO ET DESCRIPTION COMPLÈTE DE L'OEUVRE](#)

[ARTIST BIO AND DOCUMENTS ON THE PIECE](#)



CINÉMATHEQUE
QUÉBÉCOISE

335 blvd de Maisonneuve E.

